
Z Á P I S N I C A 

z 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Drienici  

konaného dňa 10. novembra 2023 

 

Prítomní: Ing. Igor Birčák, starosta obce  

Poslanci: Marián Dudič, Ing. Peter Javorský, Jozef Kunák, Milan Malcovský, Jozef 

Olejár, Anton Onofrej, Miroslav Palenčár - ospravedlnený 

Hlavný kontrolór: Ing. Mária Galeštoková 

                Zapisovateľ: Frederika Vranková  

 

Priebeh zasadnutia:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice, program 

zasadnutia 

3. Kontrola uznesení 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2022/2023 

5. Zrušenie VZN č. 2/2020 o úhradách za služby a úkony poskytované obcou Drienica  

6. Zásady hospodárenia s majetkom obce 

7. Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Drienica  

8. Správa hlavného kontrolóra o výsledku z kontroly 

9. Rozpočtové opatrenie č. 8 

10. Rozpočtové opatrenie č. 9 

11. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce PhDr. Eugen Čížek  

12. Žiadosť o odkúpenie pozemku s prednostným právom v novej IBV – PhDr. Marianna 

Vargová 

13. Žiadosť o odkúpenie pozemku s prednostným právom v novej IBV – Michal Bucko 

a manželka Alica 

14. Žiadosť o odkúpenie pozemku s prednostným právom v novej IBV – Marcel Kravec  

manželka Ľubica 

15.  Žiadosť o odkúpenie pozemku s prednostným právom v novej IBV – Ľudmila 

Tomanová 

16. Žiadosť o odkúpenie pozemku s prednostným právom v novej IBV – František Cenkner 

a manželka Erika 

17. Žiadosť o odkúpenie pozemku s prednostným právom v novej IBV – Martin Birčák 

18. Odkúpenie budovy COOP Jednoty  

19. Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2023 

20. Návrh VZN č. 1/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady 

21. Návrh VZN č. 2/2023 o miestnych daniach  

22. Návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky príspevku zákonného zástupcu za pobyt dieťaťa v 
materskej škole a výšky príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov a 

určenie podmienok úhrady za stravu v školskej jedál  

23. Rôzne  

- Mikuláš 2023 

- Žiadosť o zmenu územného plánu – Beňadiková 

- Vysporiadanie MK „Markoveň´´ 

- VVS - dlhopisy 

24. Diskusia 

25. Záver 

 

 

 

 



k bodu č. 1: 

 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Igor Birčák, všetkých prítomných privítal 

a oboznámil ich s priebehom zasadnutia.  

k bodu č. 2: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák navrhol do návrhovej komisie poslancov Jozefa Kunáka, 

Milana Malcovského a Antona Onofreja, za zapisovateľku zápisnice určil Frederiku Vrankovú 

a za overovateľa zápisnice Ing. Petra Javorského. Prečítal program a všetci prítomní poslanci 

súhlasili. 

k bodu č. 3:  

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval ostatných poslancov o plnení uznesení. Nie 

je splnené uznesenie č. 37/2023 o odkúpení pozemku od p. Haščáka a uznesenie č. 184/2020 o 

odkúpení pozemkov pod ihriskom. Ostatné uznesenia sú splnené. Všetci prítomní poslanci 

zobrali na vedomie informácie starostu obce. 

k bodu č. 4: 

  Starosta obce Ing. Igor Birčák vysvetlil poslancom o čo ide v tejto správe a všetci 

prítomní poslanci zobrali správu na vedomie. 

k bodu č. 5: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák vysvetlil že sa vypracovali nové zásady a na základe 

týchto zásad je potrebné zrušiť VZN č. 2/2020. všetci prítomní poslanci schválili zrušenie tohto 

VZN.   

k bodu č. 6: 

Starosta obce Ing. Igor Birčák vysvetlil že na základe prijatia nového zákona bolo nutné 

opraviť zásady hospodárenia s majetkom obce. Obecné zastupiteľstvo schválilo nové zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce.  

k bodu č.7: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o v dodatku č.1 k zásadám 

hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Drienica. Poslanci obecného zastupiteľstva 

schválili tento dodatok. 

k bodu č. 8: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov obecného zastupiteľstva o správe 

z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra. Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na 

vedomie správu hlavného kontrolóra 

k bodu č. 9: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

o rozpočtovom opatrení č. 8/2023. Prečítal im dôvodovú správu. Poslanci obecného 

zastupiteľstva zobrali na vedomie toto rozpočtové opatrenie.  

k bodu č.10: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

o rozpočtovom opatrení č. 9/2023. Prečítal im dôvodovú správu. Poslanci obecného 

zastupiteľstva schválili toto rozpočtové opatrenie.  

k bodu č. 11: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že 
nebolo podané žiadne odvolanie k tejto žiadosti a následne nato poslanci obecného 

zastupiteľstva schválili zámer odpredaja pozemku vo vlastníctve obce.  

k bodu č. 12: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

o žiadosti pani PhDr. Marianny Vargovej, kde nesúhlasí s cenou 18,51 Eur na 1m². Starosta 

obce navrhol že ak nesúhlasí s odkúpením ten pozemok môže byť v budúcností využitý ako 

obecný chodník. Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie túto žiadosť.  

k bodu č. 13: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o žiadosti Michala Bucka 

s manželkou Alicou o odkúpení obecného pozemku v časti novej IBV. Poslanci obecného 

zastupiteľstva schválili predaj obecného pozemku. 

 

 



k bodu č. 14: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o žiadosti Marcela Kravca 

s manželkou Ľubicou o odkúpení obecného pozemku v časti novej IBV. Poslanci obecného 

zastupiteľstva schválili predaj obecného pozemku.  

k bodu č. 15: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o žiadosti Ľudmili Tomanovej 

o odkúpení obecného pozemku v časti novej IBV. Poslanci obecného zastupiteľstva schválili 

predaj obecného pozemku.  

k bodu č. 16: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o žiadosti Františka Cenknera 

a manželky Eriky o odkúpení obecného pozemku v časti novej IBV. Poslanci obecného 

zastupiteľstva chválili predaj obecného pozemku. 

k bodu č. 17: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o žiadosti Martina Birčáka 

o odkúpení obecného pozemku v časti novej IBV. Poslanci obecného zastupiteľstva schválili 

predaj obecného pozemku. 

k bodu č. 18: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o odpovedi na žiadosť 

o odkúpenie budovy COOP Jednoty, kde stojí že budovu sú ochotní predať na základe 

znaleckého posudku ktorý dali vyhotoviť a to za cenu 140 000,00 Eur. Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu diskusiu kde sa poslanci dohadovali o ďalších postupoch. Poslanci sa zhodli na 

tom, že je nutné do budúcna aby obec mala novú a väčšiu škôlku. Poverili starostu obce Ing. 

Igora Birčáka aby vstúpil do jednania s COOP Jednotou za účelom vyjednania lepších 

finančných podmienok. Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali túto odpoveď na vedomie. 

k bodu č. 19: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

o inventarizácií majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2023. Poslanci 

obecného zastupiteľstva zobrali túto odpoveď na vedomie. 

k bodu č. 20: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák oboznámil obecné zastupiteľstvo s návrhom VZN č. 

1/2023, vysvetlil o koľko percent sa navýši poplatok za odpad na rok 2024. Poslanci 

obecného zastupiteľstva prerokovali tento návrh. 

k bodu č. 21: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o zmenách, ktoré nastali. Keďže 

sa zmenil zákon muselo sa upraviť aj VZN č.2/2023. Poslanci obecného zastupiteľstva 

prerokovali tento návrh.  

k bodu č. 22: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák predstavil návrh VZN č. 3/2023, navrhuje zvýšiť úhradu 

mesačných výdavkov na jedno dieťa, keďže tieto finančné prostriedku budú využité pre deti 

a taktiež navýšiť výšku mesačných režijných nákladov. Obecné zastupiteľstvo prerokovalo 

tento návrh.  

k bodu č. 23: 
 Starosta obce Ing. Igor Birčák vyzval kultúrnu komisiu aby usporiadala podujatie 

Mikuláš 2023. Dohodli sa na termíne 10.12.2023 o 15:00 hod. 

  Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

o žiadosti pani Beňadikovej, v ktorej žiada zmenu pretože v oblasti, v ktorej chce postaviť 

dom je podľa územného plánu je uvedené že tam sú postavené rekreačné domy a v tomto 

ponímaní to banky nechcú úverovať. Ostatné žiadosti sú zamerané na vzdialenosti medzi 

chatami. Otvorila sa diskusia a vystúpili p. Štefančík, p. Hudáček, p. Štefančík a p. Silvester, 

ktorý podali žiadosť spolu s pani Beňadikovou. Navrhli poslancom zmenu územného plánu 

alebo nejakú výnimku, ktorá sa pridá do územného plánu aby vzdialenosť medzi chatami bola 

menšia ako je uvedená v územnom pláne obce a zároveň si vyvolané náklady na zmenu 

uhradia žiadatelia.  

  Starosta obce Ing. Igor Birčák navrhol poslancom aby sa parcely v časti ,,Markoveň‘‘ 

pod cestou vysporiadali. Poslanci súhlasia s návrhom. 



 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o dlhopisoch VVS. Tieto 

informácie zobrali poslanci obecného zastupiteľstva na vedomie.  

k bodu č. 24: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák otvoril diskusiu v ktorej sa spolu s poslancami 

rozprávali o plánoch do budúcna ako napríklad parkovisko pri cintoríne. Starosta poznamenal, 

že je problém s lístím a že by chcel v blízkej dobe spraviť kompostovisko. Ďalej informoval 

o spustení obstarávania na mosty. Neskôr sa venovali rekonštrukcií obecnej chaty, v rámci 

projektu.  

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

o žiadosti pani Mgr. Márie Nagyovej, v ktorej žiada o odkúpenie pozemku pod a okolo 

nehnuteľnosti ktorú vlastní v celkovej výmere 91m². Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali 

na vedomie žiadosť a zároveň súhlasia s odpredajom pozemku vo vlastníctve obce.  

 Starosta obce informoval o verejnej schôdzi, ktorá sa konala 29.10.2023 ako 

prebiehala a aké veci sa na nej rozoberali.  

 Obecné zastupiteľstvo udelilo slovo pani Biročšíkovej, ktorá vyjadrila svoj názor na 

budúce zriadenie materskej školy. Starosta obce jej vysvetlil podmienky na zriadenie 

a prevádzku. Ďalej sa pani Biroščíková informovala o viacerých problémoch a fungovaní 

obce. 

k bodu č. 25: 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák poďakoval za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva 

ukončil. 

  

 

 

 

 

Zapísala: Frederika Vranková       .............................. 

 

Overovateľ: Ing. Peter Javorský    ............................... 

 

V Drienici 10.11.2023 

 

 

 

 

         Ing. Igor  B i r č á k 

                                                                                                               starosta obce  

 


